
PRoroKór Nn xr[/03

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 3A paídziernika 2003 roku

w sali wielofunkc-vjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad. r.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie 10r0 otwarla obradv

XIII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Obrady rozpoczQto przy obecnoSci na sali obrad 20

radnych na stan 2l radnych, co stanowi 95,24 % ogotu Rady. Przewodniczqca stwierdzita

quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
PrzewodniczqcaRady powitalaprzybylych na sesjp: Burmistrza Leszka Kapcig, Wice

burmistrzów: Janusza Woániaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów

Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, oraz wszystkich

przybytych na obrady.
Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnego Leszka Sulka na sekretarza obrad.

radny Sulek wyrazil zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloÉnie wybrano radnego Leszka Suika.

A d . 2 .
Przewodnicz4ca Rady poinformowala, 2e na sesji w dniu 25 wrzeínia nieobecnych

bylo troje radnych; nieobecnoéci zostaly usprawiedliwione na podstawie zwolniei lekarskich.

4 d . 3 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglosnie przyjerla porz4dek obrad.

Porz4dek obrad.
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoici radnych na sesji w dniu 25 wrzeSnia 2003 roku

3. Przyjqcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
5. Zapl4an\a i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjqtych na poprzedniej sesji
8. Informacja o oiwiadczeniach maj4tkowych.
g. Informacja o wynikach pracy dora:lnej komisji powolanej uchwal4 Nr

Miejskiej w Jgdrzejowie dnia 28 sierpnia 2003r.
)190/03 Rady

10. uchwala w sprawie uchylenia uchwaly Nr v I 53 I 03 w sprawie
Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urz4dzeú Wodociqgowych
Kanalizacyjnych ZaHadu Wodoci4gów i Kanalizacji w Jpdrzejowie na

2007
ll.Uchwala w sprawie ustalenia zasad wyboru lawników do Sqdu Okrggowego

w Kielcach i S4du Rejonowego w Jgcirzejowie.
12. Uchwala w sprawie wyboru lawników do orzekania z zakresu Prawa PracY

i Ubezpieczei Spolecznychw Sqdzie Okrqgowym w Kielcach.
13. Uchwala w sprawie wyboru lawników do Sqdu Okrqgowego w Kielcach.
14. Uchwala w sprawie wyboru lawników do Sqdu Rejonowego w Jqdrzejowie.

uchwalenia
i Urzqdzeit

lata 2003 -



15. Uchwala w sprawie wyboru lawników do orzekania z zakresu Prawa Pracy w S4dzie

Rejonowym w Jgdrzejowie.
16. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Borki.

17. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Brus.

18. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Brynica Sucha

19. Uchwala w sprawie wprowadzen\a zmian w Statucie Solectwa Cierno-Zaszosie.

20. Uchwaia w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Chorzewa'

21. Uchwala w sprawie wprowadzenía zmian w Statucie Solectwa ChwaScice.

22.IJchwala w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Diament'

23. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Gozna.

24. ÍJchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa lgnacówka.

25. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Jasionna'

26. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Ksiqze-Skroniów.

2j .IJchwala w sprawje wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Kulczyzna.

28. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Laskow.

29. Uchw'ala w sprawie wprowad zenia zmian w Statucie Solectwa LScin.

i0. Uchwala w sprawie wprowad zenia zmian w Statucie Solectwa Ludwinéw.

3l . Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Lqczyn.

32. Uchwala w sprawi-e wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Lysaków

Kawgczyñski.
33. Uchwali w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Lysaków Drugi.

34. Uchwala w'sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa tr-ysaków pod Lasem.

35. Uchwaia w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Mnichów'

36. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Piaski.

37. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Podcho¡ny'

38. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Podlaszcze.

39. Uchwala w sprawie wprowad zenia zmian w Statucie Solectwa Borow.

40. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Potok Maly

41. Uchwaia w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Potok Wielki.

42. tJchwala w sprawie wprowad zenia zm\an w Statucie Sotectwa Prz4slaw.

43. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectwa Prz4slaw Maly

44. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w Statucie Solectw-a Przysow'

45. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Raków.

46. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Skroniów.

47. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Sudot.

48. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Wqgleniec'

49. Uchwala w sprawie wprowadzenta zmian w Statucie Solectwa Wilanow'

50. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Wolica.

51 . Uchwala w sprawie wprowad zenia zmian w Statucie Solectwa Wólka.

,52. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Zagaie.

53. Uchwala w sprawie udzialu Gminy Jpdrzejów w tworzeniu Regionalnego Biura

Wojewódawa Swigtokrzyskiego w Brukseli.
54. Uchwala w sprawi e zmiany uchwaly nr IY 143103 w sprawie ustalenia wysokoéci diet

dla radnych z tytufu wykonywania mandatu.
55. Uchwala w sprawie wyrazeni a zgody na nabycie nieruchomoéci,na których urzqdzona

jest ulica Dr Kwarty.
56. Uchwala w sprawie wyrazeni a zgody na nieodplatne przejgci e przez Gminp Jpdrzejów

mienia wchodz4cego w sklad Jgdrzejowskiej Kolei Dojazdowei.



57. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przetargu nieruchomoÉci

komunalnej oznaczonel w rejestrach ewidencji gruntów wsi Podchojny jako dzialka nr

662
58. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedazry w drodze przetargu pubiicznego

nieruchomoéci komunalnej oznaczonej w rejestrach ewidencji gruntów wsi Mnichów

jako dzialkanr 796.
59. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomoéci

komunalnej oznaczonej w rejestrach ewidencji gruntów wsi Przysów jako dziatrki

nr 8617, nr 86/8.
60. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu nieruchomoSci

komunalnej.
61. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2003 rok.

62.IJchwala w- sprawie zaci4gnipcia kredytu na sftnansowanie wydatków nie

znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy.

63. Odpowiedzi na interpelacje.
64. Sprawy rózne.
65. Zamknigcie obrad.

4 d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu zpoprzedniej sesji.

Rada Miejska przyjgla protokol z poprzedniej sesji.

A d . 5 .
Nie zgloszono zapyl"ah i interpelacji.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawoz dania z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.

4 d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjptych

na poprzedniej sesji.

4 d . 8 .
Burmistrz Miasta Jgdrzejowa Leszek Kapcia przedstawil informacjp o oswiadczeniach

maj4tkowych /w zalqczeniu do protokolu/.- 
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska przedstawila informacjp

o oéwiadczeniach majqtkowych nadeslan4 przez Naczelnika Urzpdu Skarbowego

w Jgdrzejowie oraz wlasn4 informacjp o oSwiadczeniach maj4tkowych.
Radna Ewa Ptasznik podzigkowala Przewodnicz4cej Rady za dokladne przygotowanie

inlormacji, co w przyszloíci bpdzie pomocne przy wypelnianiu oSwiadczen.
Uwag nie zgloszono.

4 d . 9 .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej podzigkowala doruínej komisji za

wielogodzinn4 analizg dokumentów i trudne próby dochodzenia do prawdy.
Przewodnicz4cy doruinej komisji Pan Pawel Smor4g poinformowal, Ze

pracowala na dokumentach otrzymanych z L)rzqdu Miejskiego i rozbieznoéci

w protokole s4 wynikiem pracy na tych dokumentach.

pracQ,

komisja
zawarte



przewodnicz4cy odczfial protokol koncowy pracy komisji oraz -wspólnie z Przewodniczqcq

Rady- protokol nr 3 przedstawiaj4cy róznice mipdzy specyfikacj4 a zawartq umow4

/protokoly st anowi4 zalqcznrki do nini ej szego protokolu/.
Przewodni czqcy Komisj i podzigkowal czlonkom komisj i za pr acQ.

Przewodniczecy poprosil Radg o zajgcie stanowiska w tej sprawie.
Radny Wojciech Bilewicz powiedzial,2e czuje niedosyt. Zostala powolana komisja do

oceny realizacji inwestycji. Jest umowa i ktoS ja realizuje. Wazne jest, czy wykonawca

realizuje punkty umowy. Z pracy komisji wyplywa jeden ogólny wniosek, o którym wszyscy

wiedzieli przed powolaniem komisj i.
Przewodniczqca Rady Miejskiej odczytala urywek protokotu koncowego mówi4cy

o nieprawidlowoéciach maj4cych wplyw na koncowy koszt inwestycji.

Przewodni czEca poprosila czlonków komisji o zabranie glosu w tej sprawie.
Radny Andrzej Hatny wyjaénil, 2e komisja rozpoczpla analizp inwestycji od fazy

projektu i podpisania umowy z generalnym wykonawc4 i do tego momentu sptawdzala

dokumentacjp. Dalsze sprawdzanie przez lekarza czy nauczyciela nie ma sensu. Nalezy siq

zwróció do organu, który ma fachowców. Dostarczony material jest na tyle potaíalqcy. 2e

pozwala stwierdzió, i2 na pocz4tku inwestycji popelniono kardynalny bl4d. Taka umowa nie

powinna byó zawarta; byla ona do podwazenia w kazdym momencie prowadzenia inwestycji.

Ze tego nié zrobiono, to obci4z awladze. Egzekwowanie umowy nadal obci4za Utzqd Miejski.

Odbiór byl z usterkami i wadami, dlaczego wigc placono faktury? My na pocz4tku wicizimy,

ze popelniono przestepstwo, co potwierdzila radca prawny na komisji'
Przewodni czqca Rady Elzbieta Wi3niewska zapyiala Pani4 Radcp, czy wiedz\aia

cokolwiek o inwestycji, mimo, ze umowa nie zostala przedstawiona jej do zaopiniowania.

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska wyjaSnila, 2e istotnie tej umowy nie

przedstawiono jej do zaopiniowania pod wzglgdem formalno-prawnym. -..przypuszczam, ze

dlatego, iZ zajmowal sig wtedy w lJrzgdzie tymi umowami pracownik generalnego inwestora.

Nie padlo na tej sali pltanie, kto wtedy byl we wladzach miasta. Byli to. burmistrz Pan

Marian Gajewski, zastgpca burmistrza Pan Marek Grad, Pan Pawel Blaszkiewicz, Pan

Waclaw Kgdra i Pan Marek Skrzypie c. Zarz4d podejmowal wszelkie decyzie majqtkowe. Czy

widzialam umowg? Nie. Nigdy mi jej nie przedstawiono. Widzialam natomiast inn4 umowg:

na budowg plywalni, o bardzo podobnej treéci, do której na piémie zlo2ylam zastrzezenia. Na

umowg w sprawie Termiki takae zlo|ylam zastrzelenia. Tak sig sklada, ze te najwazniejsze

umowy Zarz4d podj4l sam, bez konsultacji. Nie wiem, dlaczego, byó moze dlatego, 2e Pan

Burmistrz sam byl radc4 prawnym i uwalal. ze jest to niepotrzebne. To, co uslyszalam dzisiaj

a takZe na komisji, ja nie mogQ powiedzieó, ze jest to przestQpstwo, bo od takiego

stwierdzenia s4 w Polsce s4dy, natomiast mogg powiedzieó, ze istnieje podejrzenie dziuania

na szkodg gminy przez ówczesny Zarzqd Miejski. Uwazam, Le nale2aloby powiadomió

organy Scigania. Nie wiem, jaki bpdzie efekt, ale to juz naleLy do prokuratury i sQdu. JeLeh

chódzi o naliczenie kar umownych, to kilkakrotnie przypominalam, 2e ja oczekujp

przedstawienia mi dokumentów nahczenia kar celem wyst4pienia na drogp s4dow4

Frzypominalam to niejednokrotnie na naradzie i z tego, co wiem burmistrz zobowi4zywal

okreSlone osoby w Urzgdzie do przedstawienia takich dokumentów.
Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e jeileli chodzi o protokol, to chyba bedzie

wyrazicieiem wszystkich, jeSli powie, 2e jest bulwersuj4cy. Mamy do czynienia

z zamówieniem publicznym, przedstawieniem projektu umowy publicznie do wykonawców,

oni sig zglaszajq. W tym celu byla powolana komisja, okreélony sklad, i okazuje siq, ze

wyboru wykonawcy dokonuje zupelnie ktoi inny a nie ta komisja i decyzjp podejmuje

zupetnie ktoS inny. Cale kuriozum tej sprawy sprowadza sig do tego, ze umowQ podpisuje

osoba nieupowazniona. Co to znaczy? Ze fa umowa jest niewazna. Czy my mamy teraz j4



badaó pod k4tem realizacii zapisów przez wykonawcA? Na podstawie tej umowy zostaly

uruchomione érodki publiizne, które zostaly utopione. Ci, co to wzipli w tej chwili nie bpdq

w stanie oddaó nu*"i I oA. Mo2ejest jakaé szansa, moze staniemy sig w jakimé postqpowaniu

wspolwla$cicielem Betonchemu. Poszedlbym wlaénie w tym kierunku. My w tej chwili

jes.ctesplacamy tg oczyszczalnig; rada gminy co roku musi przewidzieó Srodki na splatp tych
"zobow\qzaú. 

Bardzo dotrze jest wprowadzió do umowy korzystny dla nas zapis, - ze bpdzie

zatrudnial fachowców z terénu gminy pod warunkiem, ze bQdq wykwalifikowani' I zawsze

wykonawca powie, 2e zatrudntl nie 90 tylko, 9 oAbo nie ma wykwalifikowanych kadr. Nie w

tym problem. Problem w tym, 2e na podstawie niewaznej umowy przez x lat szly érodki

podainików. Dlaczego wczesniej to nie wyszlo? Radca prawny nie opiniuje, bo burmistrz byl

radc4 prawnym, *ig. .u- ,obi. ruopiniowal. Jezeli byla opinia, która nie odpowiadala

Zarzqlowi. to po prostu nie brano jej pod uwagp. Kiedy w lipcu byliSmy na oczyszczaln\

dopieio srukanb specyfikacji i po jakims czasie dopiero znaleziono. Skoro siq dokumentacjp

ukiywa przednastppcami, tkotó sip chowa wszystko pod sukno zeby ktoi nie zobaczyl doszlo

do iego,'zeblqd popelniony na pocz4tku nawarstwia sig i idzie dalej. I tak siQ chyba w tym

p.rypádk, stalo.'Gdyby ta ocryszczalnia funkcjonowala dobrze, sprawnie, gdyby nie bylo

iycú'problemów, któie mamy, tó prawdopodobnie my te2przeszlibySmy nad tym do porz4dku

iriennego, bo nie byloby tematu. Ale my wylozylismy pewnQ iloéÓ pienigdzy, które

nu o"tyl""zalni sig nié u*idocznily. W dalszym ci4gu trzeba robió kapitalny remont za tak4

samq kwotp albo rwY2szq.
Nalezy sig podzigkowanie wszystkim, którzy brali
protokóI, bo dwa istotne elementy tego protokolu

znane.
przewodniczqca Rady Elzbieta WiSniewska zwróclla uwage na fakt, 2e na niektóre

urz4dzenia nu o"ryri"zalni Écieków, które mialy byó remontowane istnieje jeszcze gwarancja'

Mamy wigc mozliwoéó wyegzekwowania od Betonchemu pienipdzy lub remontów. Musimy

sig wzi4ó ostro do pracy; byó moze sig uda.
Burmistrz Leszek kapcia powiedzial, ze to, co stwierdzila specjalna komisja jest

na tyle mocne pod wzglgdém nieprawidlowoéci, ze jest zmuszony do powiadomienia

o *yk.yty.h nieprawidlÑoíciach organów Écigania w celu objqcia Sledztwem. Wszystkie

po"á.tá. wnioski, które jeszcze w tej chwili mo2na wyegzekwowaó postaramy siQ

iyegrekwowaó. Status prawny generalnego wykonawcy w tej chwili jest okreélony i dopóki

sig to nie zmieni bpdziemy mogli egzekwowaó-
Radny Wojciech Bilewicz zapytal, co Burmistrz mial na myéli mówiqc ,,objpcie

éledztwem".
Burmistrz wyja5nil, 2e chodzi o objgcie óledawem wszystkich wykrytych

nieprawidlowoSci, a w trakcie Sledzwa okaze sig, co jeszcze jest potrzebne. Na pewno

Sleáztwo nie ograniczy sip tylko do tego. Trudno wypowiadaó sig za otgana Scigania' co do

zakresu. Wszyitkie ústerki, jakie zostaly stwierdzone uwypuklg i poproszp o objgcie

sledztwem.
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska powiedziala, 2e nie ulega

w4tpliwoSci. Le zawarta umowa jest niezgodna z umow4 zawarta w specyfikacji, umowa

podpisana, punkt po punkcie jest na niekorzyéó zamawiaj4cego.
pan Marek Perzyiski powiedzial, 2e widzi tu dzialanie kryminogenne- JeSli ktoú

podpisal t4 umowg i ti umowa jest niewazna, to na jakiej podstawie ktoÉ inny odebral

iq piacpf Komisja napracowala sip, odkryta ,,machloje" i komisja sip rozwiqzuie a problem

zostaje. Dlatego Pan Perzyiski prosi komisjp o koúcowy wniosek'

Przewodni azqcy dora'Znej komisji Pan Pawel Smor4g powiedzial, ze w zwt4zku z tym,

iz komisja zostala powolana przez radp, kazdy radny ma prawo wypowiedzieó sig i zaiqó

udziat w pracy komisji i sporz4dzili ten
s4 uwidocznione i jest to juz publicznie



stanowisko w sprawie. Komisja wykazala problemy zaistniaie przy realizacji inwestycji'

natomiast decyfia, co do dalszych dzialan nale2y do wszystkich radnych.

Kierownik ZWIK Pan Zbigniew Lato poinformowal, 2e przeczytal w prasie, iz

w Opolu mieli sytuacjg bardzo podobn4 do lgszej i mozna skorzystaó z ich doswiadczenia.
przewodniczqcaRady o god zinie 1135 oglosila 10 minut przerwy..
po wznowieniu obrad Przewodniczqca Rady poprosila Przewodniczqcych

poszczególnych Klubów Radnych o zajgcie stanowiska w tej sprawie.
prtewodnicz4ca Klubu Radnych Wspólnota Jpdrzejowska Pani Ewa Ptasznik

przypomniala, ze w ubieglej kadencji ópozycja niejednokrotnie zglaszala wnioski w sprawie

niepiawidlowosci realizlqi inwestycji, zarówno oczyszczalni jak i basenu, prowadzonych

priezBetonchem. Wnioski byly wówczas wyci4gane bardzo delikatnie i uwa2ano, ze sprawa
jest do zatatwienia korzystnie dla gminy w sposób bardziej polubowny niz wynika to ze

sprawozdania komisji.
Iilub radnych Wspóinota Jpdrzejowska wnioskuje o spowodowanie kontroli NIK. W komisji

zasiadali radni, ktorzy specjalisiami nie s4. lnsty'tucja taka jak NIK powola specjalistów do

zbadaniadokumentacji, procedur, sporzqdzenia umowy, realizacii umowy. Jezeli zajdzie take

potrzeba. to sprawa zostanie pÍzezNIK skierowana dalej'
Przewodnicz4cy Klubu radnych SLD Pan Kazimterz Michalski powiedzial, ze Klub

twa2a. iz stwierdzáne nieprawidlowoéci s4 wystarczal4ce do skierowania sprawy do

prokuratury.
Jednoczeénie Klub sklada formalny wniosek o powolanie kolejnej komisji do zbadania

realizacji inwestycji ,,Plywalnia Miejska". Pani radca wspomniala, 2e .na etapie umowy

równiez byly zasirieréniá i dobrze by bylo gdyby Rada przyjrzala sig równiez tej inwestycji.
przewodnicz4cy Klubu Radnych PSL Pan Pawel Smor4g powiedzial, ze Klub PSL stoi

na stanowisku, ze nál"zy sprawg zglosió do prokuratury. Jezeli chodzi o Plywalnie, to

w trakcie badania sprawy oczyszczalni zostanie równiez wyjasniona sprawa Plywalni

w zwi4zku zfym samym wYkonawc4.
przewodni czqcy Klubu Radnych Blok Samorz4dowy Pan Alfred Bialy przychyla sip

do glosu Wspólnoty Jqdrzejowskiej; uwaia, 2e tQ sprawQ powinien rozstrzygn4ó NIK

posiádajacy specjaliitów. Sprawg rozstrzygnie doglgbnie i jezeli zaidzie potrzeba to skieruje

gdzie powinno byó skierowane.
Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e wysluchal stanowiska Klubów. Jezeli chodzi

o NIK, trzeba uwzglpdniC fakt, Ze nie maj4 tego w planach kontroli. Moze podjqó dzialania

nadzwvczajne, ale procedowanie NIK to kilka miesigcy lub lat - a my nie mamy czasu.

Natomiast ka1dy oüywatel, nie mówi4c o Radzie, jezeli powzi4l podejrzenie popelnienia

przestgpstwa, to jego obywatelskim obowi4zkiem jest powiadomió odpowiednie organa.

il4ornu-sp.awp skierowaó i di prokuratury i do NIK;jedno nie wyklucza drugie-qo.

Radna Ewa Ptasznik w imieniu Klubu Radnych Wspólnota Jpdrzejowska powiedziala,

ze radnym odpowiada, aby sprawataczyla sip dwutorowo.
iadny Alfred Bialy w Imieniu Klubu Radnych Blok Samorz4dowy równiez jest

za dwutorowym rozpatrywaniem spraw.v.
Burmistrz Leszek kapcia poinformowal, 2e sprawa modernizacli oczyszczalni éciekóu'

lezy w zainteresowaniu Agencji Bezpieczeástwa Wewnqtrznego. WigkszoSó dokumentów*

dotyczqcych tej sprawy zostaLa ju2 przekazana. Skutkuje to tym samym, co skierowanie do

prokuratury
Radna Ewa Ptasznik powiedziala,2e nie zna tej instytucji w zwiqzku z czym prosl

o przybliLenie kompetencji. Czy ABW moze kierowaó sprawy do prokuratury?

Przewodni czqca Rady Elzbieta Wiéniewska poinformowala, 2e byla przesluchiwana

przez ABW w sprawie oczyszczalni. PaniPrzewodniczqcauwa2a, ze ABW ma swoje Éciezki,



a Rada powinna mieó swoje i podjqó dzialania w tej sprawie ze wzglgdu na to, i2 na Radzie

cia¿y obowi?ek w-vjaÉnienia tej sprawy
Pan GrzegorzPalacz audytor llrzqdu Miejskiego wyja3nil, ze ABW ma uprawnienia

nawet do kontroli NIK; ma najwy2sze uprawnienia kontrolne w kraju.

Radny Wojciech Bilewicz powiedzial, ze nie wie, czy ABW dziala wielotorowo.

nas waZne jest to, 2e nie dokoñczono inwestycji, co stwarza zagrolenie ekologiczne. W

skierowanie sprawy realizacji inwestyc¡i
o przeglosor.vanie wniosku dotycz4cego

Dla
tej

chwili to jest dla nas najwazniejsze.
Przewodnicz4ca Rady Elzbieta Wiéniewska wyjaénila, ze rüaSnie dlatego powiedziala'

iz Rada powinna powzi1ó swoje decyzie.
Burmistrz Leszek Kapcia przypomnial, iz powiedzial, 2e przy ,,zawiadomieniu

i objgciu Sledztwem wykrytych nieprawidlowoSci'. Nie ma chyba obaw, 2e pójdzie to innym

torem. Nie mozemy dyktowaó, czym i jak ma sig zajmowaó i jakie bpd4 postanowienia

instytucji powolanej do kontroli. Ieaeli Paistwo sformuluj4 wniosek, mySlE, ze Agencja

zfim\e sig tym i powiadomi nas o efektach.
Radny Kazimierz Michalski wnioskuje o

,,oczyszczalnia écieków" do prokuratury i prosi
plywalni.

sprawy realizacii inwestycjiRadna Ewa Ptasznik wnioskuje o skierowanie

,,oczyszczalnia Écieków" do prokuratury i do NIK.

Rada Miejska jednogtoinie przyjpla wniosek: Zobowiqzuje sip PrzewodniczQc¡l

Rady Miejskiej oraz Burmistma do przekazania sprawy dotycz4cej realizacji inwestycji

,,Modernizacja oczyszczalni icieków w miejscowoSci Piaski" do prokuratury i do NIK.

Radca Prawny Urzpdu Miejskiego poinformowala,2e sprawa plywalni byla zgloszona

do prokuratvry przez posla Gosiewskiego. Prokuratura odmówila wszczpcia tej sprawy, nie

wiem z jakich powodów. Ja nie widzq przeszkód, aby to zglosió i powiem wiqcej: w tyn'r

momencie znalqc takie uchybienia i tak zgloszg. Skoro podjgliScie Paústwo uchwatp

o zgloszeniu sprawy oczyszczalni, a ja wiem, 2e umowa jest identyczna, to nie widzg

problemu, aby zglosió i to i to.' 
Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e chcialby sprawg uéciélió. Kolega Michalski nie

uzasadnial swojego wniosku. Pan Wójcik proponuje ograniczyó sig do tego, aby zobowrLzaÓ

Burmistrza. by péprzez audytora sprawdzil, czy zachowano przepisy ustawy o zamówieniach

publicznych, czy procedury wylonienia wykonawców byly czyste pod kqtem formalno-

prawnym, czy umowa jest podpisana przez osoby upowa2nione. Wtedy podjplibySmv

decyzjg, czy powolywaó komisjg, czy nie. PrzyjglibyÉmy sprawozdanie i wyci4gnpli wnioski.

Radna Ewa Ptasznik rvnioskuje o skierowanie sprawy realizacji inwestycji pn.

Ptywalnia Miejska, do prokuratury i do NIK. O tym, 2e se tam uchybienia wiemy nie od dziÉ.

Przewodnicz4ca Rady Elzbieta WiSniewska powiedziala, 2e skoro Pani Radca

poinformow a\a, i2 zglosi Sprawg niej ako z urzqdu, uwaZa sprawe za zalalwionq.
Radny Kazimierz Michalski powiedzial, 2e ze wzglqdu na to, iz wniosek radnei

Ptasznik jest dalej id4cy, wycofuje swó-i wniosek.

Rada Miejska jednoglo5nie przyjpla wniosek: Wobec podejrzenia naruszenia

prawa przy realizacji inwestycji ,,Ptywalnia Miejskao' przekazania sprawy do

prokuratury i do NIK.

Radny Alfred Bialy powiedzial, ze nie moze sig oprzeó, aby nie powiedzieÓ kilka zdaú

na temat oczyszczalni. KiedyS postawilem wniosek, aby omówió sprawp przyszloÉciow4,



twierdz4c, co dalej podtrzymuj p, 2e grozi nam katastrofa ekologiczna. Chcialbym, abyémy

powaznie podeszli do tego tematu. Jaka jest przyszloÉó tego zagadnienia.
przewodnicr4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska poinformowala, ze planuje

w I polowie listopada spotkanie radnych celem wypracowania wniosków, co do przyszloéci

octys.ctalni Scielów. Spotkanie odbgdzie sig z udzialem osób zainteresowanych' kierownika

oczyszczalni. Kierownitca ZWif. JeSli bgdzie potrzeba omówimy fo jeszcze taz na sesji, ale

najpie.* musimy wypracowaó pewien profil ózia\ania w sprawie oczyszczalni écieków.

Wizyscy zdajemy robi" *pru*g , t.go, ze utopiliémy pieni4dze, modernizacia oczyszczalni

Scieúów bylá, a przyjdzi'e nam robió nastqpn4 modernizacjq. Dobrze bytoby wyci4gnqÓ

pieniqdze od wykonawcy w ramach gwarancji zanim minie termin gwarancji'

t..-in spotkania zostanie ustalony z przewodniczqcymi klubów i otrzymacie Paistwo

zawiadomienia.
Radny Adam Wójcik uwa2a, 2e tp sprawQ trzeba zacz4ó od Kierownika Lato

i kierownika oczyszczalni. Nie wiem, czy za dwa tygodnie bgdq gotowi przedstawió projekt

,,&", ,,b", ,,c". Nie wiedzq ile dostanq pienigdzy, a bgdzie to kosztowaÓ. Niech zacznq

iachowcy, oblicz4 co jest potrzebne, aby utrzymaó wszystko w dobrym stanie, przedstawiq

propozycje.
przewodni cz4ca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska wyrazila nadzieig, ze fachowcy

juz maj4 swoje obliczenia i propozycje.

Ad.  10.
przewodni czqca Rady Miejskiej poinformowala, 2e z prqektem uchwaly wystQpila

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej.
przewodniczqcy komisji Rewizyjnej przedstawil uzasadnienie do projektu uchwail'.

Kierownik ZWiK Pan Zbigniew Lato poinformowal, ze ustawa z dnia 7 czerwca 2001

roku zobowiqzataprzedsipbiorstwa wodoci4gowe do wykonania kilku tematów. S4to.

l. uzyskanie pozwolenia na prowadzenie dzialalnoici,
2. opracowanie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania écieków,

3. opracowanie planów wieloletnich,
4. opru"o*unie taryfy wedlug nowych standardów wprowadzonych rozporz4dzeniami

i przepisami wykonawczYm|
5. opomiarowanie gospodarstw ryczaltowych do koúca roku ubieglego,

6. dokonanie wymiany umów i dostarczenie regulaminów do wszystkich odbiorców

zgodnie z tQ ustaw4.
Wydawalo mi sig, ze jesteSmy na dobrej drodze, ze jesteémy liderami, bo wszystkie te tematy

roitaly przez ZWIK zrealizowane. Co prawda nie mamy pozwolenia, ale gospodarstwo

po.noónirr., czy budZetowe jest zwolnione z tego obowiqzku. Regulamin Panstwo

zatwierdztli w kwietniu2AAZ roku, plany wieloletnie zostaly zatwierdzone w marcu br., taryfy

w,iemy jak weszly, sq opracowane r.vedfug obowi4zuj4cych standardów. W tym miejscu

muszg sie odnieÉó: w sierpniu bylo cltowane pismo z RIO w Kielcach; jest drugie pismo

z RIO nawi4n4qce do poprzedniego. RIO pisze w nim, ze wedlug opinii radców prawnych

RIO rada gminy moze pojqó jedynie uchwalg zatwierdzaj4cq taryfy za wodg i icieki

Je5li chodzi o opomiarowanie - mamy sig czym pochwalió: na 30 czerwca 2002 roku bylo 38
o/o gospodarstw nie opomiarowanych, na dziei dzisiejszy zostalo 4,8 o/o. Tego czasu nie

przespaliSmy. Umowy s4 wymieniane i przekazywane s4 regulaminy.
3 paidziernlka br. Otrzymalem pismo podpisane przez Burmistrza Wolniaka.

ze ná posiedzeniu 23 wrzelnia Komisja Rewizyjna zglosila wniosek o uchylenie uchwaly

w sprawie planu wieloletnie go. Zwrécilem sig do Burmistrza a uzasadnienie do tego wniosku;



otrzymaliúm y caly protokol nr 17103 w którym jest suchy zapis; nie ma zadnego uzasadnienia'

Zwiócilem sig do mojego radcy prawnego o opinip, czy mohna uchylió tq uchwalg, czy nie'

opinia znajduje siQ w pismie nr 1260, które jest w posiadaniu Rady.

OdniosQ sip do uzasadnienia do projektu uchwaly. Wszystkie pozycje, które zostaly ujpte s4 to

pozycje strategiczne, najpilniejsze- UwazaliÉmy, ze choóby nie udalo sig ich zrealizowaó.-

powinny byc zaczgfe.
Út. pinóro*ska od Pl. T. Koéciuszki do ul. Jezewskiego: ruch prawostronny, cigzarówki ze

Sl4ska przejeidlaj4 praw4 stronq sq czpste awarie (w roku biez4cym byly 3)' ZWIK

*yrtgpo*ut" o ,tiung ruchu na lewostronny, a pakowanie po prawej stronie' niestety nie

uáalo-sig. GDDKiA wystqpila z propozycj4 polozenia polbruku na ul. Krzywej do

ul. Je2ewskiego. Czy mamy nie wymieniaó tam instalacji wodoci4gowej? Nie wymieniliSmy,

Generalna Dyrekcjá w tym roku nie weszla, pieni4dze gdzieS przeszly' Przy wjeídzie

w ul. piúczowsk4 óbok rtupa byla nastgpna awaria; w tej chwili wylqczona jest ta nitka.

W ramach Srodków wtasnyóh robitny przekop przezul. Kieleck1.przy ul. KoScielnej. Bqdzie

zabezpieczenie z drugiej stronY,
pol4czenie wodoci{u ul. Síowiaúskiej i wodoci4gu ul. Dygasiúskiego. Zatwierdziiiscie
panstwo plan zago$odarowania prr.ri.r.nnego, mieszkaírcy wykupujq dziatki i chc4 sip

budowaó. przrychodza-do nas o warunki przylqczenia do wodoci4gu i kanalizacji. Gdzie mam

odsyiaó zainteresowanych? Wedlug mnie sytuacja jest jasna'

woioci4g Raków=Boíui. zt.go, .o wiem pieni4dze s4 tylko Starostwo robi jakieí trudnoSci

i nie daje pozwolenia, bo juz by to bylo reaiizowane.
przej3cie o¿ ut. Rakowskiej do ul. Krzyr,vej - w ubieglym roku byla przymiarka, bo to jest nie

duza kwota. okolo 15 000.
pol4czenie magistrali ul. Przemyslowej i Cichej. Jest bardzo duzo zgloszei od mieszkanców;

jak im *ornu tluraczyó. ze nie maj4 odpowiedniego ciénienia? Projekt przewiduje,2e ma

!yó podlqczenie pod magistralg przy ul. Pizemyslowej. Trzeba to wszystko spi4ó, przy okali

Ksi4ze-Skroniór.v.
Je2eli chodzi o Érodki z Betonchemu, to ja dalem haslo. DziS ptzez dwie godziny

dyskutowaliSmy na temat zrealizowania inwestycji ,,oczyszczalnia Scieków". Wszqdzie

zwÍacam sip, aby wyegzekwowaÓ Srodki z Betonchemu'

Wieloletni plan moáeinizacji przekracza mozliwoÉci gminy. W planie wieloletnim zostalo to

stwierdzoné i ttE¿ znalazl sig zapis mówiqcy o migkkich formach finansowania, czyli

bezzwrotnych dotacji i subwencji z krajowychi zagranicznych funduszy ochrony érodowiska.

Zmiana formy organizacyjnej zakladu z gospodarstwa pomocniczego w spolkp prawa

handlowego r *ilkrroscrowym 100%o-owym udzialem gminy pozr,voli przeiqé ciq2ar

przygotowania do realizacji iych inwestycji Sam za tym chodzg. Panstwo daliÉcie mi

at ceitacje zatwierdzaj4c te plany. Z calqodpowiedzialnoéci4 i ubolewaniem stwierdzam. ze

nie storzystali Paístwo ze 
-szkolenia 

prowadzonego przez pracownika Izby Gospodatczei'
pan ten rázwialby wszelkie w4tpliwoSci w sprawie uchwalenia taryf i planów wieloletnich.
przedlo2enie planu jak i jego aktualizacja winny odbywaé sig na podstawie pisemnego

wniosku przedsipbioistwa áo rady gminy. Nigdzie nie pisze, ze uchwalp w sprawie przyigcia

planu .oZnu uchylió. Plany wieloletnie powinny byó korygowane i aktualizowane. Nie wiem.

tzy niektórzy Paústwo radni chc4 osi4gn4ó jakiS cel, np. inn4 kolejnoSó wykonywania

plánowanyctr inwestycji? Ostatnia inwestycj a'. kanalizacja ciÉnieniowa Piaski - Borki, mialo

sip podlaizyó 11S ó¿úiorcOw, na dzieri dzisiejszy podl4czylo sig 8 Czy takie inwestycje

-u.y wprówad"aé? Czy interesy lokalne byiy wazniejsze niz interesy mieszkañców starej

,abuáo*y miasta czy mieszkanców ul. Cichej nie maj4cych kanalizacji? Czy wykonanie

drogi na ul. Krasiúskiego tez bylo najwazniejsze mimo nieszczelnego kolektora? Czy tc

no*4 nie opatentowana technologia uszczelniania? P¡ai nasuwa sip wiele.
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Reasumuj4c: nie widzg potrzeby zmiany planu. Plan jest dobry, a z aktualizacj4 wyst4piQ.

Proszg o nie podejmowanie uchwaly.
Radny Jan Zigbiiski powiedzial. 2e niepokoj4 go szczególnie trzy rzeczy'-

l. Wieloletni plan rozwoju i modernizacji przyjmowaliSmy stosunkowo niedawno, bo

w marcu br., z tego, co pamigtam niemalze jednogloSnie. Byl czas na dyskusje; wiem, ze

kierownik byl gotów do odpowiedzi na p¡ania.
Z. Bardzo dobize,2e jest takiplan, gdy2 wszelkie wnioski o dotacje zzewnqtrz wymagajq

takiego planu.
3. Mam wrazenie, ze próbujemy lqczyó dwie tzeczy. stawki za wodp i Scieki i nasze planir

W moim przekonaniu sa. to dwie rózne rzeczv.
Sam bylem i ¡.rt"r przeciwko podnoszeniu cen wody i Scieków, ale jestem przeciwny

uchylaniu tego planu. Moze on nie jest do koñca realny, ale mo2na go skorygor'vaó; nie jest

nu p.*no *iqtqcy Poza tym nie jesteSmy w stanie przewidzieó, jakie bpd4 dochody gminy

i obci4Zenia gminy w roku 2006, bo wiemy, 2e nad tym pracujq organy centralne'

PrzewodniczqcaRady Miejskiej Elzbieta Wiiniewska przypomniala, ze w tym planie

s4 przewidziane srodki gminne na rok 2004 -3 043 000 zl., narok 2005 * 2 730 000 zl.

Radny Adam Wojcik powiedzial, ze jesli chodzi o projekt uchwaly jego zdanie jest

zbie2ne ze zdaniemPana Zigbiúskiego. W marcu zostal uchwalony plan wieloletni; nie moLe

za pol roku okazaó sig, 2e to jest plan pólroczny. W projekcie uchwaly jest zapis' ze

zobowi4zuje sip kierownika do opracowania nowego planu, i co on tam nowego wpisze?

Musi tyiko dokonaó korekty i bgdzie to skorygowany plan uchwalony w marcu. Pan Wójcik

rvnioskuje o glosowanie przeciw uchwale, a na nastgpn4 sesjp kierownik wspólnie

z burmiitrz"* ptrygotujq korektp planu wieloletniego, dostosowan4 do naszych aktualnych

rvia<iomoSci i moZliwoici finansowych. Plan wieloletni to jest wizja, okreÉlenie pewnych

potrzeb. Zaplanowanie tego w latach to jakby d4zenie do tego, ale co roku na pewno trzeba

tgdzie korygowaó i tak mówiliémy na sesji w marcu, ale zapomnieliSmy o tym. Namawiam

wszystkich, aby tak podejSó do tego tematu. Jak bgdziemy wygl4daÓ jako radni, jezeii

uchwalamy plany wieloletnie, a okazuje sig, 2e sQ one polroczne?
Raány Ryszard Dzwonek zapSrtal, czy kwoty ujpte w planie zobowi4zujq radg gminy

do przekazania Srodków, czy rada mo2e w kazdej chwili zmieniÓ wysokoSÓ tych Srodków?

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska odpowiedzial.a, ze radni bqd4 uchwalali budzet

i oczywistym jest, 2e musi to byó skorelowane. Natomiast poprawki zawsze mozna

wprowadzió. Pani Radca rwrécila uwage, ze nie podpisala tej uchwaly.
przewodnicza.ca Rad.rz Miejskiej Elzbieta WiÉniewska zapylala przewodniczqcego

Komisji Rewizyjnej, czy podczas spotkania z kierownikiem Lato Komisja zaproponowala

skorygowanie tego planu.
Przewodnici4cy Komisji Rewizyjnej Pan Pawel Smor4g powiedzial, 2e taka

propozycja nie padla. Komisja wykazala" 2e w planie s4 zadanie, które na pewno w tym roku

ni. roriun4 wykonane, co pokazuje, jaki ten plan jest nieszczelny. Plan nalezy zmienió; moZe

nie nalezy go wycofaó w caloéci, ale nale2y go zmienié, urealnió. Ten plan jest zwiqzany

z cenq*ó¿V. Jeieli nie zostan4 zrealizowane dotacje z innych iródel. to sk4d Pan Kierownik

weZmie pieni4dze na to, zeby danq inwestycjg wykonaó? Podniesie ceny wody. My nie

chcemy byó zaskakiwani tak4 sytuacj4 jak w tym roku" ze taryfy zostaly wprowadzone poza

Rad4. My chcemy wspólpracowaó z Zalúadem Wodoci4gów i jezeli kierownik przedstawi

skorygowany plan czlonkowie Komisji Rewizyjnej nie bpdq mu przeciwni. Dzialania Komisji

podyktowane s4 interesem spoleczeústwa.
Radny Alfred Bialy powiedztat, ze choé ma duZe uznanie dla Komisji Rewizyjnej nie

zgadza sig z pewnymi faktami. Wszpdzie w gospodarce jest planowanie dlugofalor';e

Musimy mieó wizjg przyszloéciowe, co mamy robió i to wszystko musimy ujqó w plan. Tak
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jak powied zial radny Wójcik, nie moze to byó plan polroczny, bo plan ma byó wieloletni. Nie

tpdé sip wdawal w szczegüy i podam jeden argument, który jest decyduj4cy w tej kwestii:

zdajemy sobie sprawq.2e z budzetu gminy tych inwestycji siq nie zrobi. Zeby pozyskaó inne

pieni4dze, to musi byó plan wieloletni. Unia Europejska, aby cokolwiek daó, wymaga

wieloletnich planów; jeZeli takich planów nie ma - nie ma pienigdzy. Proszp siQ nad tym

zastanowió abySmy ,,nie wylali dziecka z k4piel4'. Nie wspomng o tym, Ze po pol roku

zmieniaó plan - to nie przystoi.
nadny Stanislaw Baranski powiedzial, 2e Kierownik Lato powinien podzigkowaó

Komisji Rewizyjnej, 2e go wyrgczyla. Kierownik otrzymuiec érodki z Urzpdu na wiosng'

powinien daó do zatwierdzenia aktualizacjp planu. Pan Kierownik wykazuje w I i II kwartale

wykonanie planu" - czyli érodki s4. Buduje Pan budynek poza planem, - czyli Úrodki sq.

A plan zagroaony jest niewykonaniem w znacznym zakresie. Z tega wzglgdu aktualizacja

plánu po*innu byó wiosn4 i powinna byó dostosowana do warunków zakladu. Planu za III

i IV kwartat kierownik nie wykona, bo nie ma Srodków'. Powinien wigc podzigkowaÓ Komisji

Rewizyjnej, 2e go wyrpczyia.
Radna Ewa Ptasznik powiedziala, 2e Kierownikowi ZWiK plan jest niepotrzebny, bc

jego dzialania ida poza planem i to budzi niepokój i nerwowoéó u mieszkat'rców. Budowa

budynku - poza planem, zakup samochodu - poza planem. W palnie byl zapis, aby pewnq

kwótg z oplat za Scieki przeznaczyó na remont Immhoflow. Remont ten nie zostal zrobiony

podobnie jak remont komory redukcyjnej. Srodki zaplanowane na 2004 rok insynuujfu

Le czekanás kolejna podwyzka cen wody. W planie jest równie| zapis o prywatyzacji, której

ludzie na naszym terenie maj4 doSc.
Kierownik ZWiK Pan Zbigniew Lato wyjaÉnil, 2e rok rozliczeniowy nie pokrywa sip

z rokiem kalendarzowym. To, co ujgte jest w planie na pewno zostanie wykonane, jednak

wiqze siq to z wyst4pieniem do prezesa Urzgdu Zamówieh Publicznych o wyrazenie zgodv

na przeprowadzenie przetargów czgéciowych. Kierownik nie rozumie wypowiedzi Pani

Ptaiznil w sprawie budynku administracyjnego, bo sprawg wyjaSnia juz od dwóch miesigcy.

W planie zágospodarowania ujgcia wody byl przewidziany budynek administracyjny dla

zakiadu, jednak nie zostal on wybudowany. Wyst4pilem do burmistrza. aby ptzekazal

budynek po RPGK, jednak nie mógl go przekazaó. Pan Baraiski w przedostatniej kadencji

byl przewodniczqcym Komisji Rewizyjnej. Wtedy upadl RPGK. Czy nie mo2na bylo wtedv

pizenieéó tam biur i pracowników Zakladu Wodoci4gów i ZBM? Budynek przy AL

iriisudskiego wykonywany jest z zyskv. Jezeli chodzi o prywatyzacjg: nie ma mowy o zadnej

prywatyzacji. Chcemy zaktad przeksztalció w spolkp z o.o. Bpdzie to Zaktad Wodociqgów

iKana¡.acii te rcO aA udzialem gminy. W tej chwili w Polsce jest tylko 3 zalú'ady

wodoci4gowe prowadzone w formie gospodarstwa pomocniczego. Przez budowq budynku'

o którym byla mowa, powiEksza siE maj4tek gminy.
Skarbnik Gminy Pani Bo2ena Ciepluch wyjainila, 2e podjqta w marcu br. IJchwaia

w sprawie planu wieloletniego obowi4zuje W zwiqzku ztym przy planowaniu budzetu na rok

2004 nalely przewidzieó w zwiqzku ztym planem ponad 3 ml zl na wydatki inwestycyjne.

Pani Skarb nik wyrazila obawg, ze nie wystarczy érodkéw na wszystkie zaplanowane zadania'

Radny Stanislaw Baraúski potwierdzil, zebyl przewodniczqcym Komisji Rewizyjnej,

ale zaden przewodnicz4cy nie ma prawa przydzielaó budynków. Kiedy Komisja wiedz\ala,2e

coÉ jest zle, to dzialala, jedyny odwolany burmistrz to burmistrz ówczesnej kadencji. Co

komisja mogla to zrobila. DziS nie mo2na mieó do niej pretensji, lecz nale2y uderzyó tam

gdzie trzeba. byl burmistrz, jego zastgpca, zarzqd, oni mieli decyduj4cy glos. Radni

w pewnych sprawach nie mieli nic do powiedzenia podobnie jak teraz w sprawie cen wody.

Pani Skarbnik powied zia\a, 2e plan nie jest realny w zwi4zku z czym nale|y wykazaó z{irow','

rozs4dek i uchylió uchwalg.
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Wiceprzewodnicz4cy Rady Józef Kgdra powiedzial, 2e je?:eli na Piaskach podl4czylo

sig tylko 8 gospodarstw do kanalizacji to ze wzglpdu na stawki. Ta sytuacja bpdzie dotyczyc

równiez mieszkaúców innych miejscowo Sci. Zaklad bgdzie budowal wodoci4gi i kanalizacjg,

a mieszkaúcy bpd4 budowaó studnie glgbinowe.

Przewodni czqcaRady Miejskiej o godzinie 130Ú ogtosila 10 minut przerwy.

Radna Maria Baraúska zapytala ile kosztuje budowa budynku przeznaczonego

na siedzibg zakladu oÍaz czy w s¡uácji, kiedy brakuje Érodków na inne inwestycje nie lepiei

byloby wlaénie na nie przeznaczyó te Srodki.
Kierownik Z\ liK Pan Zbigniew Lato odpowiedzial. Ze w tej chwili na ten budynek

wydano 120 000 zl. Srodki te pochodzqz zysku. Zaklad podejmuje róZne mozliwe dzialania

zÁierzaj4ce do zminimalizowania kosztów funkcjonowania zakladu. Zgodnie ze standardami

Unii Europejskiej zaklad musi posiadaó biuro obstugi klienta. Warunki pracy pracowników

zakladu s4 bardzo zle. Planowanego budynku na ujpciu wody - ktoS nie wybudowai:

mogliémy mieó siedzibg w budynku po RPGK - ktoé tego nie dopatrzyl. W czerwcu br.

Odbyl sí9 kongres zakladów wodoci4gów. Zgodnie z celami strategicznymi firma musi

zadowolió. odbiorcg, wlaéciciela i pracowników. Nasz Zaklad zmierza w tym kierunku.

Radny Stanislaw Barañski - w zwi4zku z tym, ze podatek jest dochodem budzetu

gminy - zapytal Kierownika Lato, czy zaplacll nalezne podatki'
Kierownik Lato odpowiedziat. ze wyst4pil do Burmistrza, aby podatek za 5 miesigcy

br. Zaptacil w wysokoSci 0,5 oA zgodnie z tym, co bylo zaplanowane w poprzednio

obowi4zuj4cych taryfach. Nowa taryfa obowi4zuje od 1 czerwca. Wszystkie zobowi4zania

podatkowe zostan4 uregulowane, jednak w tej sprawie jest blgdnie kolo poniewaz jednostki

gminne zalegajarz oplatami za wodg.
Radny Krzysztof Chalupka zapytal, czy zostal zaplacony podatek 2a2002 rok.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, ze wszystkim jednostkom organizacyjnym gminy

podatek za2AAZ rok zostal umorzony.
Kierownik Lato dodal . 2e ze wzglgdu na nie podnoszenie taryf przez 3,5 roku musial

zaplac\ó nale2ne pieni4dze do FOS pomimo, ze nie byly one ujpte w taryfach.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalp Nr XIII/99/03 w sprawie uchylenia

Uchwaly Nr V / fi I A3 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji
IJrzalzei Wodoci4golvych i TJrzudzei Kanalizacyjnych Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji

r,v iqdrzejowie na lata 2003 - 2007, nastgpuj4c4 iloéci4 glosów:

Z a - 1 5
Przeciw - 2
Wstrzymalo sip - 2
{Jchwala Nr XIII/99103 w zalqczeniu do protokolul.

Przewodniczqca Rady l\{iejskiej zobowi1zala Kierownika ZWiK do skorygowania planu

wieloletniego i przedstawienia go do zatwierdzenia na najblizszej sesji.
Kierownik Lato odpowiedzial. ze nie jest mozliwe zrobienie tego na

poniewaz w tej sprawie zamierza skorzystaó z procedur prawnych.
nastQpnq sesjQ,

A d . l 1 .
Sekretarz Gminy Renata Kawiorska w imieniu Burmistrza zglosila autopoprawkg

polegajqc4 na zast4pieniu w $ 2 pkt I slowa .,zglaszanych" slowem ,,zgloszonych".



l 3

Radny Adam
.,lub mniejszej".

Rada Miejska
Adama Wójcika

Wójcik wnioskuje o wykreÉlenie w $ I pkt 5, myélnik pierwszy slów

w Jpdrzejowie jednogloénie przyigla poprawkq zgloszon4 pfzez radnego

Rada Miejska w
w sprawie ustalenia zasad
Rejonowego w Jpdrzejowie

Jpdrzejowie jednoglosnie powzipla uchwalg Nr XIIV100/03

wyboru lawników do Sqdu Okrpgowego w Kielcach i Sqdu

iUchwala Nr XIII/100/03 w zalqczeniu do protokolu/'

Ad. 12, 13, 14, 15.
przewodni czqca zespolu dla w-yrazenia opinii o zgloszonych kandYdatach

na lawników do S4du okrggowego w Kielcach i S4du Rejonowego w Jgdrzejowie

na kadencjg 2004-2005 Pani Renata Kawiorska przedstawila opinie zespolu lw zal4czeniu

do protokálu/. Pani Kawiorska poinformowala równiel, 2e z przyczyn nie zale2nych od

zespolu jeden z kandydatów otrzymal opinip negatyvvn4 choó powinna byó pozytl"wna;

*riyr"y kandydaci do Sqdu Okrggowego w Kielcach maj4 opinig pozytywnq.
" 

Rada trrfi"¡tt u priyst4pita-do wyboru komisji skrutacyjnej; przedstawiciele Kluborv

Radnvch zglosili swoich kandydatów.
Radna Ewa Ptasznik zglosila kandydaturq radnej Marii Baraúskiej,

Radny Alfred Biul.y zglosil kandydaturq radnego Krzysztofa Chalupki.

Radny Krzysztof swietlik zglosil kandydaturp radnego Leszka Suika

Radny Ryszard Dzwonek zglosii kandydaturE radnego Adama Wójcika.

w szyscy zgloszeni kandydaci wyrazili zgodg na kandydowanie.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglosnie przyj$a sklad Komisji Skrutacyjnej:

l .  Mar ia  Baranska.
2, KrzysztofChalupka
3. Leszek Sulek.
4 Adam Wójcik.

O godzinie l4oo przewodnicz4ca Rady Miejskiej oglosila 10 minut przerry.

przewodniczqcy komisji skrutacyjnej przypom nial zasady glosowania oraz warunki waznosci

glosu, po czym przyst4piono do glosowania tajnego-
po zakoiczeniu glosowqlia o godzinie 14au Przewodnicz4ca Rady Miejskiej oglosita

przerwp trwaj4c4 do godzinY I5'".

Radny Kaz\m\erz Michalski wnioskuje, aby w czasie liczenia glosów przez komisjp

skrutacyjnq rozpatrzyó punkty w sprawie zmian statutów solectw, czyli punkty od 16 do 52.

fiadny Pawel Smor4g zap ytul. cty mo2na w ten sposób przesuwaó porz4dek obrad'

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e moZna, je2eli Rada to

przeglosuje.
przewodnicz4ca Rady odczytalawlaSciwe zapisy w Statucie Gminy Jqdrzejów.

Rada Miejska w Jgdrzejou,ie, przy obecnoSci na sali obrad 14 radnych jednogloénie

przyjpla wnioseko aby w czasie liczenia glosów przez komisjg skrutacyjnq tozpatrryt

punkty w sprawie zmian statutów solectw, czyli punkty od 16 do 52.

Obrady kontynuowano przy obecnoéci na sali obrad 14 radnych.
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Ad. 16.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejika w Jgdrzejowie jednogloSnie powzipla Uchwalq Nr XIII/105/03

w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Borki.

/Uchwala Nr XIIVl05/03 w zatqczeniu do protokolu/

Ad. 17.
Uwag nie zgloszono.

R.ada Miejrku * Jgdrzejowie jednogloSnie powziela Uchwalg Nr XllVl06/03 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Soiectwa Brus
fuchwala Nr XIIV106/03 w zalqczeniu do protokoiul.

Ad. 18.
Uwag nie zgloszono.

R.ada Miejrku * Ígdrzejowie jednoglosnie powzipla Uchwalg Nr Xltvl07l03 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Brynica Sucha

AJchwala Nr XIIV\07103 w zal1czeniu do protokolul'

Ad. 19.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejrku * Jqdrzejowie jednogloénie powzipla Uchwalg Nr XIIV108/03 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Cierno-Zaszosie
fuchwala Nr XIIVI08/03 w zal4czeniu do protokolui'

Ad .20 .
Uwag nie zgloszono.

R.ada Miejrku * Íqdrzejowie jednogloSnie powziela Uchwalq Nr XIII/109/03 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Soiectwa Chorzewa.
/Uchwala Nr XIII/I09103 w zatqczeniu do protokolu/'

4 d . 2 1 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalg Nr

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Chwa3cice
AJchwala Nr XIIVI l0/03 w zal4czeniu do protokoiul'

Ad.22.
Uwag nie zgtoszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla Uchwaip Nr

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Diament.
AJchwala Nr XIII/111/03 w zal¡czeniu do protokolul.

XtlV110/03 w sprawre

Xl IVl l l /03 w sprawre

4d .23 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejrku * Ípdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr XlIVl l2lA3 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Gozna.
AJchwala Nr XIII/112103 w zal.qczeniu do protokolu/.
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Ad .24 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miej*ku * Jgdrzejowie jednogloSnie powziqla Uchwalq Nr XIIVI l3103 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa lgnacówka.
llJchwataNr XIII/I13/03 w zal4czeniu do protokolu/

Ad .25 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalq

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Jasionna.
AJchwala Nr XIIVl14103 w zalqczeniu do protokolul.

Ad.26.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzipla Uchwalg

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Ksi4ze-Skroniów'
,{Jchwala Nr XIII/1 l5103 w zal.qczeniu do protokolul.

Ad.27.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglosnie powzigla UchwaiQ

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Kulczyzna
/Uchwata Nr XIIVI l6103 w zalqczeniu do protokolul.

Ad .28 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powziela Uchwalg

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Lasków.
/Uchwala Nr XIIV1 17103 w zalqczeniu do protokolu/.

4d .29 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzipla Uchwale

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Licin.
fuchwala Nr XIII/I18103 w zal.qczeniu do protokolul.

Ad .30 .
Uwag nie zgloszono.

R.ada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powziqla Uchwalg

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Ludwinów
AJchwala Nr XIIV119/03 w zatqczeniu do protokolul'

A d . 3 1 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalp

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Lqczvn
AJchwala Nr XIII/120/03 w zalqczeniu do protokolui.

Nr XIII/I14/03 w sprawre

Nr XltVl 15/03 w sprawie

Nr XlIVl 16103 w sprawre

Nr Xll l / l17103 w sprawie

Nr Xll l / l18/03 w sprawie

Nr XIII/ I19/03 w sPrawle

Nr XIII/I20/03 w sprawre



t b

Ad.32.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejrka * Jqdrzejowie jednogloÉnie powzigia Uchwalq Nr XIIVI2ll03 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa l-ysaków Kawqczyúski.

fuchwala Nr XIII/I21103 w zal4czeniu do protokotul'

Ad.33.
Uwag nie zgtoszono.

Rada Miejrku * Ígdrzejowie jednogtroénie powzigla Uchwatq Nr XIlll122l03 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Lysaków Drugi.

fuchwala Nr XIII/I2?103 w zal4czeniu do protokolul'

Ad.34.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejrku * iqdrzejowie jednogloénie powzigia Uchwalg Nr Xllll123l03 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa l-ysaków pod Laseni'

AJchwala Nr XIIVl23103 w zalqczeniu do protokotul.

Ad .35 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejrku * ígdrzejowie jednoglo3nie powziqla Uchwalg Nr Xllll124l03 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Mnichów'.

fuchwala Nr XIIVI24103 w zalqczeniu do protokotul'

4d .36 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejrku * Íqdrzejowie jednogloénie powziela Uchwalp Nr XlIU125l03 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Piaski.

AJchwala Nr XIII/125/03 w zalqczeniu do protokolui.

Ad .37 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Podchojn-v.

/Uchwala Nr XIII/126/03 w zal4czeniu do protokolul'

Ad .38 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powziela Uchwaiq

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Podlaszcze.
/Uchwala Nr XIIV1 ?7103 w zalqczeniu do protokoiu/'

Ad .39 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzipla Uchwalg

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Borow'
/Uchwata Nr XIII/128/03 w zal'1czeniu do protokolu/.

Nr XIII/I26103 w sprawre

Nr XIII/127103 w sprawre

Nr XIII/I28/03 w sprawre
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Ad.40.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloinie powzigta uchwatg Nr

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Potok Maty

fuchwala Nr XIII/I29103 w zal1czeniv do protokolui

Ad .41 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalg Nr

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Potok Wielki.

/Uchwala Nr XIII/I30/03 w zal1czeniu do protokolui.

xilU t29l03 w sprawie

XIIV130/03 w sprawie

w sprawle

w sprawle

Ad.42.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejtku * Jgdrzejowie jednogloénie powzipla Uchwalp Nr XIIVl3l/03

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Prz4slaw

fuchwala Nr XIIVI3Il03 w zalqczeniu do protokolul.

Ad .43 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejrku * Jqdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr Xllll132l03

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Prz4slaw Maly

AJchwala Nr XIII/I32103 w zalqczeniu do protokolul.

A.d.44.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powziqla

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Przysów.

fuchwala Nr XIII/I33103 w zalqczeniu do protokotui.

Ad .45 .

Uchwalq Nr XIII/I33103 w sPrawie

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejrku * Íqdrzejowie jednogloénie powzipla Uchwalq Nr XlIIll34l03 w sprawie

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Raków
/Uchwala Nr XIII/I34/03 w zal'qczeniu do protokotu/'

Ad.46.
Uwag nie zgtoszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla Uchwalq

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Skroniów.
AJchwala Nr XIII/135/03 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad.47.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalq

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Sudol.
,{Jchwala Nr XIII/I3 6103 w zalqczeniu do protokolu/.

Nr XIII/135/03 w sprawle

Nr XIII/ I36/03 w sprawle
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Ad.48 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloénie powzigla

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Wqgleniec.
fuchwala Nr XIII/137103 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .49 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloÉnie powzigla

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Wilanów'.
/Uchwala Nr XIII/I38/03 w zalqczeniu do protokolul.

Ad .50 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigia

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Wolica.
fuchwala Nr XIII/I39/03 w zalqczeniu do protokolul.

A d . 5 1 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powziqla

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Wólka.
fuchwala Nr XIIVI 40103 w zalqczeniu do protokotul'

4d .52 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla

wprowadzenia zmian w Statucie Solectwa Zagaje.
/Lrchwala Nr XIII/I41/03 w zalqczeniu do protokolul.

Uchwalp Nr XIII/I37103 w sPrawie

Uchwalg Nr XIIV138/03 w sprawre

Uchwalp Nr XIIVl39103 w sprawie

glosów przez komisjq

13 radnych jednoglosnie

Uchwalq Nr XIII/140/03 w sprawte

Uchwalq Nr XIII/141/03 w sPrawie

przewodniczqca Rady Miejskiej o godzinie l5a5 oglosil a przerwQ tnvaj4cq do godziny 1705.

Ad .  12 ,13 ,14 ,  15 .

Przewodni czqcy komisji skrutacyjnej odczytai protokoly komisji skrutacyjnej

st anowi4ce zalqcznrki do ni ni ej szego protokolu.
W zwi4zku z tym, i2 ze wzglpdu na równq liczbg glosów nie wyloniono wszystkich lawników

do orzekania z zakresu Prawa Pracy i Ubezpieczeñ Spolecznych w S4dzie Okrqgowym

w Kielcach oraz do S4du Rejonowego w Jgdrzejowie, powtórzono glosowanie tylko

z uwzglgdnieniem nazwisk tych kandydatów, po czym komisja skrutacyjna przyst4pila

do pracy.

Radny Pawel Smor4g wnioskuje, aby w czasie liczenia

skrutacyjn4 Rada rozpatrzyla punktv od 53 do 64.
Rada Miejska w Jqdrzejowie przy obecnoSci na sali obrad

przyjptawniosek zgloszony przez radnego Pawla Smor4ga.
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Ad.53 .
Radny Andrzej Hatny proponuje wprowadzió poprawkg polegajqc4 na dopisaniu

w i slow: ,,w kwocie nie wigkszel niz 1 000 zlotych rocznie".
Rada Miejska przy obecno$ci na sali obrad 13 radnych jednoglo$nie przyjpia

p oprawk g z$oszonq pr zez radne go And rzej a Hatnego.
nadá Vtiejska w Jpdrzejowie przy obecnoSci na sali obrad 13 radnych jednogloSnie

powzigla UchwáIg Nr XIlV142l03 w sprawie udzialu Gminy Jgdrzejów w tworzeniu

Regionalnego Biura Województwa Swigtokrzyskiego w Brukseli.
,{-rchwala Nr XIII/142103 w zal4czeniu do protokolui.

Ad .54 .
Uwag nie zgloszono.
Radi Miejska w Jgdrzejowie przy obecnoíci na sali obrad 13 radnych jednogloSnie

powzigla Uchwalg Nr XIII/143/03 w sprawie zmiany uchwaly nr IYl43l03 w sprawie

ustalenia wysokoéci diet dla radnych z t1'tulu wykonywania mandatu

/Uchw-ala Nr XIII/143/03 w zalqczeniu do protokolui.

przewodni czqcaRady Miejskiej o godzinie 1740 oglosi\a przerwq trwajqcq do godziny
|  7 - '

A d . 5 5 .
Radny Krzysztof Swietlik poprosil o wyjaSnienie sytuacji'
Burmistrz Janusz WoZniak poinformowal" 2e ta sprawa toczy siq od 1993 roku.

Zarowno radni poprzedniej kadencji jak i obecni radni spotkali sip z t4 sprawQ. W tej chwili

juz nie ma innej mozliwoSci. Zarówno pracownicy Urzpdu jak i radca prawny nie maj4 juz

zadnego pola manewru. Nale2y dokonaó tego wykupu, nawet za wysok4 cenp. Zostala

zrobio-na symulacja, co staloby sig, gdyby$my oddali t9 czgió wlaécicielce i zrobili z ul. Dr

Kwarty ulicg jednokierunkow4. Koszty urzqdzenia tej ulicy jednokierunkowej zamknplyby siq

kwot4 powyzej 100 000 zl. Bardziej celowe jest nabycie tej nieruchomoéci po

*vn"goó;owanej cenie i zostawienie tej ulicy w takim stanie, w jakim jest. Zostala zawatla

o*o* miqdzy burmistrzem a wlaécicielem gruntu. a 2e na tak4 kwotg - trudno. Wiecie

Paústwo sami, jakie ceny w ró2nych miejscach Jgdrzejowa s4 deklarowane do kupna gruntu.

Cena taka *ynitta z negocjacji wlaScicieli gruntów w innych terenach miasta. W tej chwili

tJrzqd nie ma zadnej mozliwoSci manewru. Lepszym wyjSciem z sytuacji jest wykupienie

g*niu pod ulic4 plus 70 cm od krawgznika, poniewaz zostanie to w takim ksztalcie, w jakim

jest.
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elabieta Wiéniewska zapytala, czy bpdzie mozliwe

dojScie do sklepu rybnego.
Burmistrz Janusz Woániak powiedzial, ze jest to inna dzialka i inny wlaiciciel, który

jest zainteresowany sprzedaa¡ caloóci. Dojicie do sklepu rybnego jest ptzez jego dzialkg.

Wa$ciciel Pan Sz. wstrzymywal sig z ofert4, gdy2 czekat na rozstrzygnigcie sprawy z dzia\kq

Pani W. Dz\alka Pana Sz. jest mniejsza. Nie jest to sprawa zawinionaprzez pracownikór'v

Urzgdu, poniewaz zostalo to zwrócone zgodnie z obowi4zuj4cym w tej chwili prawem'

ZastaliÉmy taki stan prawny i musimy sig z takim stanem prawnym borykac.

Radna Ewa Ptasznik uwaza. 2e leaeli Rada podejmie decyzjg o wykupie, to pociqgnie

za sob4 wlaicicieli pozostalych dzialek, które równieztrzeba bgdzie wykupió.

Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e my. spoleczeústwo placimy

z publicznych pienigdzy za to, co zrobiono w 1967 roku. Mam dyskomfort psychiczny

w zwi4zku z taspraw4, ale nie ma innego wyjScia. Biegli wydali takie opinie, usiiowalismy



zalatwióto drog4 administracyjn4 ale bez powodzenia. Oburza nas to, ale kosztowaó bpdzie

jeszcze wipcej, iezeli tego nie przetniemy.
Radny Pawel Smor4g zapytaL ile nas to bqdzie kosztowaÓ'
pani Danuta Kiwiorska powiedzi ala" 2e jeZeli chodzi o Pani4 W. jest to cena 200 000

zl. zawszystko. Jezeli chodzi o Pana Sz. bgdzie równiez bardzo drogo kosaowai.

Radny pawel Smor4g zapytat, czy nie lepiej iÉó w kierunku zmiany organ\zacjr ruchu.
pani Kiwiorska powiedziala, Ze ugoda juz zostala zawaÍta i gmina na tym

zaoszczpdzila co najmniej 50 000. Gdyby byly koszty s4dowe i odsetki to byloby wigcej.

Radny Krzysáof Swietlik zapylal, czy wycena byla dokonanaprzezrzeczoznawcQ.
pani Kiworska odpowiedziala, 2e przez rzeczoznawcQ powolanego przez Sad-

Zrobilam wszystko, co mozliwe: prosilam o powotanie innego bieglego, dalam inne

wyliczenia, niestety, jest to Swigte prawo wlasnoSci. Cena wzigla sig st4d, ze biegly wyliczyl
g2t za m2, poniew az"powiedziano mu, 2e gmina bierze minimum 11 zl. Paústwo W. podnieéli

stawki, gdy dowiedzieli sig o proponowanych stawkach przy Al Pilsudskiego'

Radny t<riysrtof Swietlik zap5rtal, czy wczeSniej cena byla nizsza i czy Paóstwo W. cenQ

podnieSli ostatnio.
przewodniczqca rady powiedziala, ze Paústwo W. nie kryj4 faktu, 2e dowiedzieli sig

o cenach proponowanychprzezinwestora z Krakowa, w zwi4zku zczym podnieéli cenp'
pani Danuta Kiwiórska zapewnil a" 2e Ieraz przy sprzedazy gruntów- gminnych bpdzie

to brane pod uwagg. Pani Radca przypomni ala, i2 sama mówtla, 2e moze uda sip dokonac

przymusowego wykupu. Nie udalo sip to, poniewaz wyceniono, ze naklady gminy minimainie

przewyzszal4..ng gruntu, a o przymusowy wykup mozna wyst4pió wówczas, gdy naklady co

najmniej triykrotnié przewyLszal4 cenq gruntu. Wiem, ze oddalono by sprawq St4d zmiana

uchwaly. Nie ma innego wyjécia, bo wpqdzimy sig w dalsze koszty'
przewodnictqia Rady Miejskiej powiedziala, 2e nie ma w4tpliwoÉci, iz sprawp

musimy przeci4ó i chyba musimy to zrobió. Niemniej jednak boimy siQ o pieni4dze; skqci

bgdziemy dobieraó pienigdzy?
Radny Jan Zigbiñski zapytal, czy 100 000 to jest koszt urzqdzenia calej ulicy do ul. 3-

Maja, równiez na wysokoici sklepu rybnego.
Burmistrz Janusz Wolniak wy¡aSnlt, 2e nie wykupuj4c pozbawiamy tych ludzi

dostEpu do ulicy, bo dzialki pozostaj4 w prywatnych rgkach. Ulica traci charakter gminnv

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, ze jest nastgpuj4ca alternatywa: ugoda, ktora

jest zawarta dotyczy bezumownego korzystania. Jest to 150 000 zl. Z uwagi na to, 2e zosfala

zawarfa ugoda wlaéciciele odst4pili od odsetek i kos¿ów s4dowych. Tg kwotg czy chcemy,

czy nie chiemy itak musimy zaplació. Z chw\lqnie przyst4pienia do tej ugody moze sip staé

tak, ze Paírstwo W. zwróc4 sip o naliczenie odsetek, które bpdziemy musieli zaplació. nie

maj4c gruntu. Po to zawarlismy ugodg, aby zamiast zapLació odsetki - wykupió grunt. Wtedv

ptr"iini-y sprawg, mamy ulica i nie mamy dalszych roszczeh. Nie wiadomo, co zrobi4

Fanstwo ú. ¡"2*ti my odst4pimy od ugody. Przystppuj4c do wykupu oszczpdzamv 100 000

bo mamy juz zrobion4 drogq, przecinamy sprawQ i grunt jest nasz4 wlasnosciq
przewodnicz4ca Rady zapytala, czy nie mo2na wykupió wigcej niz 70 cm od krawpdzi

jezdni.
Burmistrz Leszek

koniecznoéciq.
Kapcia powiedzial, 2e rozmowy toczyly sip wokol tego, co jest

Radna Ewa Ptasznik powiedziala, 2e dziwi
na gming, a nie martwi4 sig Paústwo W. Co sip
Paústwo W. zagrodz4 sobie ulicA, która bpdzie
i parking.

sig, iz czarnowid^wo i niekorzyÉó spadajq
stanie, jeéli rada nie podejmie uchwaly?

nieprzejezdna, strac4 dojScie do sklepóu'
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Pani Danuta Kiwiorska wvjaénila, 2e jezeli uchwala nie zostanie podjpta, to

na nastqpne sesjg burmistrz musi przygotowaó uchwalp o pozbawieniu statusu drogi gminnej.

Droga ta stanie sig tzw. drog4 wewnQtrzn4 która w ogóle gminy nie interesuje. Ale czy

Jgdrzejów moze funkcjonowaó bez ul. Kwarty prowadz4cej do szpitala?

Radna Ewa Ptasznik powiedziala,2e pogotowie co prawda korzysta z górnego odcinka

ul. Kwarty wyjeadZajqc na ul. 11 Listopada, ale mo2e korzystaÓ z ul. Krótkiej. NajczpÉciej

pogotowié korzysta r doln"go odcinka ul. Kwarty. Górny odcinek ulicy dr Kwarty jest w tej

in*ifi horrorem; wyjechaó z niego jest bardzo trudno. Mieszkaúcom ten odcinek ulicy nie jest

potrzebny, moze to byó deptal . 
-Teraz 

wyst4pili Panstwo W-, potem wyst4pi4 nastQpni'

a gmina teraz zaplaci 200 000, ale bpdzie po kawalku lació dalej
Przewodniczqca Rady zwrócila uwagQ, ze 150 000 za bezumowne korzystanie i tak

zaplacimy. JeaeIi odst4pimy od ugody prawdopodobnie zaplacimy równiez odsetki. Bqdzie to

to samo, co bySmy wykupili ten grunt pod asfaltem.
Burmistrz LeszekKapcia powiedziat " 2e chcial powiedzieÓ wlaSnie to, co powiedziala

pani przewodnicz4ca. Nie wiadomo jak zachowaj4 sig wspolwla:lciciele pozostalych dziatek.

Nie wiadomo równiez jak zachawaj4 sig Paistwo W. jeSli odst4pimy od ugody. Jesli

podejmiemy uchwalg mamy uporz4dkowan4 ulicA i wykupiony grunt pod ni4.

Radny Wojciech Bilewicz powiedzial. 2e jezeli te 150 000 jest tylko dla Paústwa W.

to nie rozwiqzuje problemu calego odcinka od 11 Listopada do 3-Maja. S¡uacja moze siQ

wigc powtarzaó z pozostalymi wlaScicielami. Pan Bilewicz zapytal, czy jeéli gmina wykupi

od panstwa W. to nie ma mowy o odsetkach oraz jaka jest opcja, jeSli gmina nie wykupi.
pani Kiwiorska powie dziala, ze ugoda jest tak zawarta, \Z te 150 000 gmina zaplac\ éo

koica marca przyszlego roku i Panstwo W nie bgd4 mieli Zadnych roszczei do gminy.

Radny gilewióz uwaila, ze gmina moze zaplació za bezumowne korzystanie i gmina

pozb gdzie si g problemu.
Burmistrz Janusz WoZniak powiedzial, ze nie jest prawd4 iz mieszkaúcy nie

s4 zainteresowani t4 ulic4. Mieszkajqcy po drugiej stronie zostanq pozbawieni dostppu do

ulicy. Gdyby Rada zdecydowala o wykupie po uprawomocnieniu pierwszej decyzji, dziS nie

bylóby .ol-o*y. Ale wówczas cena wydawaia sip wygórowana. Jest éwiQte prawo wlasnoéci

i my mozemy jéciynie negocjowaó. Trzeba równiez pamiptaó o tym, 2e przesuw.aj4c krawpdZ

jezáni trzebi przesuwaó óatq innastrukturg, co poci4ga za sob4 koszty. Wykladaj4c 100 000

mamy ulicg jednokierunkow4; wyktadaj4c 60 000 mamy ulicA w takim stanie, w jakim jest.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 1825 oglosila l0 minut pfzerry.

przewodniczqca Rady Miejskiej powiedziala,2e uwa2a" i2 nalezy podjaó tp uchwalg

nawet z tego wzglgdu,2e 150 000 plus 60 000 za w-ykup i Paústwo W. rezygnuj4 z odsetek.

które nie wiadomo, czy nie bylyby wylsze niz te 60 000.
Radny Adam Wójcik powiedziai, ze Rada zosta\a postawiona pod écian4. Rada moZe

iÉó na kompiomis i przyjqé to rozwiqzanie pod warunkiem, ze Burmistrz i jego sluzby bpd4

dziataó w kierunku jak-najtaiszego doprowadzenia do odpowiedniego stanu prawnego ulicy

dr Kwarty i 70 cm chodnika od ul. 11 Listopada do ul. 3-Maja. Koszty radny Wójcik

proponuje pokryó ze Érodków przeznaczonych na administracjQ, aby pracownicy wigcej sig

nie bali i nie procedowali latami, ale dzialali szybko i sprawnie.
Burmistrz Janusz Woániak powiedzial, 2e na rozwiqzanie tej sprawy nigdy nie bylo

pienipdzy w zwi4zku z czym brnigto w élepy zaulek. Nalezy uszanowaó iwigte prawo

wlasnoÉói i wykorzystaó obecnie najkorzystniejsze warunki, bo lepszych na pewno nie bpdzie.

Radny Jan Zigbiúski zapytal, dlaczego ugoda nie zostala zawarla w-marcu tego roku
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Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e liczyl na wynegocjowanie lagodniejszych

warunków. Wtedy cena dziaiki byla nizsza, aletoczyla sig sprawa o bezumowne korzystanie

i nie wiedzieliémy, jaki bgdzie final. Oczekiwaliimy na wyra2enie zgody na sprzedaz caloéci.

Sprawa o bezumowne korzystanie dotyczyla tylko czgéci dziatki i wtedy nie doszlo

doporozumienia. Wiedza w tamtym momencie wskazywala na szanse mniejszych 2qdan

Paistwa W. Okazala sig, 2e wszystko potoczylo sip w niekorzystnym kierunku'
pani Kiwiorska poinformowala, ze po T7 map 2000 roku Paústwo W. zwrócili sig

zpropozycjqwydzieraawienia po 5 zt za metr. W sierpniu 2000 roku napisalam opinip

piu*na aby priyiqc warunki. Gdyby tak sig stalo finansowo wyszloby na to samo- Panstwo

W. zqdali zwrotu zatoczki i chodnika, a za jezdnip 2yczyli sobie pienigdzv.

Burmistrz Leszek Kapcia - w zwi4zku z wypowiedzi4 radnego Wójcika - powiedzial,

2e cipLkojest mu podjaó zobowiqzanie, bo nie wiadomo, co nas czeka w przyszlym roku'

Robie wsiystko, a'by tgrani czyó koszty funkcjonowania Urzgdu do minimum. MySlQ, ze

paírstwo widz4 \Z ograi\czam zatrudnienie, ale nie moZna tego robiÓ bez koica. Nie wiemy

jeszcze. jakie zadania zostane nam przekazane do realizacji i w jaki sposób obci4zq

iziatalno5ó Urzgdu. W zw'i4zku z tym nie mogg podjqó takiego zobowi4zania. Nie chcq

deklarowaó goloslownie, aby zatagodzió sprawg. Moge zapewnió jednak, ze bpdp robil

wszystko" aby oszczgdnie gospodarowaó budZetem administracji.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla Uchwalg Nr XIII/I44103 w sprawie wyrazenia

zgody na nabycie nieruchomóSci, na których urzqdzonajest ulica Dr Kwarty. nastqpujqcq

iloéciq glosów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

fuchwala Nr XIII/I44103 w zal'qczeniu do protokolul.

Ad .56 .
Uwag nie zgloszono.

náaa l,tiejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoici na sali obrad 17 radnychljednogloénie

powzigla Uchwalp Nr XIIVI45/03 w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne przejpcie przez

bminp Jgdrzejów mienia wchodzqcego w sklad Jgdrzejowskiej Kolei Dojazdowej

AJchwala Nr XIII/145/03 w zalqczeniu do protokoiui.

Ad .57 .
lJwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 17 radnycV jednogloénie

powzigla Uchwalg Nr XIII/146103 w sprawie przeznaczenia do sptzeda|y w drodze przetargu

nieruchomosci komunalnej oznaczanq w rejestrach ewidencji gruntów wsi Podchojny jako

dzialka nr 662.
AJchwala Nr XIII/146/03 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .58 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 13 radnyclr/ jednogloSnie

powzigla Uchwalg Nr XIII/147103 w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu

publicznego nieruchomoSci komunalnej oznaczonej w rejestrach ewidencji gruntów wsi

Mnichów jako dzialka nr 796

-  t 3
- 0
- 4
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NchwalaNr XIII/I47103 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .59 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad l6 radnych/ jednogloénie

powzipla Uchwalp Nr XIII/148/03 w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu

nieruchomoSci komunalnej otnu""onái w rejestrach ewidencji gruntów wsi Przysów jako

dzialki nr 8617 , nr 86/8.
llJchwalaNr XIII/I48/03 w zalqczeniu do protokoiu,'.

4d .60 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie /przy obecnoSci na sali obrad 16 radnych/ jednogloénie powzigla

Uchwatg Nr XIIV1 +étOl w sprawie pfzeznaczenia do sprzeda1y w drodze przetargu

nieruchomoéci komunalnej.
fuchwata Nr XIII/I49/03 w zal1czeniu do protokolu/.

A d . 6 1 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 17 radnycV jednogloSnie powzigla

Uchwalg Ñr XlIVl50/03 w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na 2003 rok.

AJchwala Nr XIIVl50/03 w zalqczeniu do protokolu/

Ad .62 .
Burmistrz Leszek

budzetow4 na 2003 rok.
kredytu w biez4cym roku

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla

zaci4gnigcia kred¡u na sfinansowanie wydatków

dochodach gminy, nastgpuj4c4 iloéci4 glosów:
- 1 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1

/uchwala Nr XIIV15l/03 w zalqczeniu do protokotul-

Ad. 12, 13, 14, 15.

Przewodniczqcy komisji skrutacyjnej odcz5,tal protokoly komisji skrutacyjnej

st anowi4ce zalqczniki do ni ni ej szego protokolu.

Za

Kapcia wyjainil, ze kredyt bpdzie zaci4gnigty zgodnie z uchwal4

Termin byl odktadany. dok4d bylo to mo2liwe. Jest to frzeci milion

Uchwalp Nr XIlt/I51/03 w sprawre
nie znajduj4cych pokrycia w planowanych

z zakresu Prawa
Przewodnicz4ca Rady Miej ski ej Elzbi eta Wi éniewsk a o dczylala'.

1. Uchwalp Nr XIIVIOI/O3 w sprawie wyboru lawników do orzekania
pracy i fJbezpieczeú Spolecznych w S4dzie okrggowym w Kielcach.

2. Uchwalq Nr XIII/102103 w sprawie wyboru lawników do S4du Okrqgowego

3. Uchwalp Nr XIII/I03/03 w sprawie wyboru lawników do S4du
w Kielcach.
Rejonowego

w Jgdrzejowie.
4. Uchwalg Nr XIIV104!O3 w sprawie wyboru lawników do orzekania z zakresu Prawa

Pracy w S4dzie Rejonowym w Jgdrzejowie.
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lrJchwatry nr XIII/101/03, XIIVI 02103, XI[/103/03 i XIII/I04/03 stanowi4 zalqcznrkr

do niniejszego protokotu/.

Ad.63 .
w zwiqzku z brakiem zapylah i interpelacji, nie bylo odpowiedzi

Ad .64 .
przewodnicz4ca Rady Miejskiej odczytala podzigkowanie przekazane od zarzqdu

miejsko-gminnego PKPS lw zalqczeniu do protokolu/.
" 

Sohys *ri SudOt Pan Józef Lato przypomnial, ze podczas rozpatrywania punktu 9

zabra\glos-pan Perzyírski a kiedy Pan Lato chcial zabraÓ glos w punkcie l0 Przewodniczqca

Rady Miejskiej nie udzielila mu glosu.
Z ust Kierownika Laty padl,a informacja, 2ebez zgody Rady wydaje 110 000 zl. Pieni4dze te

prawdopodobnie wejdq w koszty cen wody w przyszlym roku. Woda u nas kosztuje bardzo

buZo, a zapewne beáril ieszcze dro2sza. Pan Lato dziwi sip, 2e tadni przyjpli tp informacjp

bez slowa; powinna byó jakaé kara dla kierownika za wydawanie pienigdzy i prowadzenie

inwestycji bez zgody Áa¿V Przy wie2ach ciinien sq budynki, które trzeba utrzymywaó. Czy

zaklad nie moze sig tam przeprowadzié? Czy konieczna jest budowa budynku biurowego,

kiedy érodki potrzebne sQ np. na oczyszczalnig Scieków?
pan Lato n\e zgadza sig i Panem Wójcikiem, który twierdzi, 2e umowa jest nie walna. Je2eli

jest nie wa2na. to nie mozna mieó w oparciu o ni4 zadnych roszczen.
pan Lato uwaia. Ze przychodzenie na sesje jest bez sensu, poniewaz nie mozna zabraó glosu

wtedy, kiedy chce sip o cos zapytaó lub coé doradzió.
przewodni czqca Rady Elzbieta WiSniewska wyjaénila, ze taki wlasnie mamy Statut

Gminy
pan Lato zwróclluwagg, ze Przewodnicz4caudzielila glosu Panu Perzyúskiemu.
przewodnicz4ca Rady przeprosila Pana Lato. Sprawa udzielania glosu stanowi

problem. Musimy to rozwaíy¿, Uo dopuszczaj4c do glosu mieszkaírców na sesjach Rady

ilAi"¡rti.i nie bgázie mo2na podjaó pewnych uchwal np. budzetowej. Nie udzielam glosu

pubiicznoici w punktach innych niz sprawy ró2ne, a dzisiejsze udzielenie glosu Panu

Perzyúskiemu bylo chyba nieSwiadome.
Radna Ewa Ptasznik powiedziala, ze Pan Lato mial trochq racji. Chcial siQ

wypowiedzieó wlaÉnie w konkretnym punkcie. Czeka nas jeszcze kilka lat sprawowania

*undutu i bedq sytuacje, kiedy mieszkaicy bpdq chcieli sig wypowiedzieÓ, np. bpdzie debata

oówiatowa. Pani Ptasznik wnioskuje o przemyélenie tej sprawy i dokonanie stosownych

zmianw Statucie.
Radny Pawel Smor4g powiedzial, ze soltysi s4 zapraszani na sesjg' maj4 swoje

problemy, z którymi nie zawsze mog4 dotrzeó do radnych. Pan Smorry uwaía, 2e nale2y

dopuszczaó do glosu soltysów.
Burmistrz Leszek Kapcia uwa2a, 2e mo4na dopuéció mieszkaúców do glosu, a jeSli

dyskusja przeciryalaby siq, zawsze mo2na zglosió wniosek o zamknigcie dyskusji.
przewodnicz4ca Rady Miejskiej powiedziala, 2e bfra taka koncepcja i wówczas

pojawily sip glosy, 2e na Radzie Powiatowej nikt z mieszkaiców nie zabiera glosu poza

prntt.1¡ ,,sprawy ró2ne". W sejmiku Wojewódzkim równiez tak jest. Byl postulat, aby i u nas

iak bylo. Je2eli sobie Paistwo tak \czycie, to w zawiadomieniach, które bpdq wysylane na

nurtppn4 sesjg, poinformujg zainteresowane osoby, 2e mogq braó udzial w dyskusji nie

czekqqc na,,sprawy rózne" .
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Radny Stefan Fiutek uwaia. 2e sq posiedzenia komisji, gdzre mieszkancy mog4

przyjíc i zabraó glos. Jezeli na sesji dopuScimy mieszkaúców do glosu to kazdy bqdzie sig
chcial wypowiedzieó i sesje bgd4 trwaly w nieskoúczonoSó.

Radny Adam Wójcik uwa2a, 2e bez wqtpienia jest to problem, z jednej strony
zaproszonych goéci czy sohysów, a z drugiej strony uprawnien Rady. Do podejmowania

decyzji s4 radni. Pytanie: czy w kazdej chwili osoba zawiadomiona moze zabraÓ glos?

Powstaje problem prowadzenia sesji. Jezeli bgdzie gorecy temat, to chptnych do zabierania
glosu bgdzie bardzo duzo. Mozemy sig ograniczyó do udzielania glosu w ,.sprawach
ró2nych". ale Pan Lato mial racjg, bo mial temat wtedy, kiedy omawialiSmy konkretnq
uchwalg. Z drugiej strony reprezentuj4c okreÉlone Érodowisko, byó moze mial coé istotnego
do powiedzenia. Byó moze glos bytby na tyle istotny, ze móglby wplyn4ó na decyzjq radnych.
Fakt, ze mógl przyjSó na posiedzenia komisji i swoje zdanie przedstawió. Pan Wójcik
proponuje, aby utrzymaó zasady zabierania glosu w .,sprawach ró2nych", ale jezeli

wypowiedZ ma dotyczyó sprawy przewid,zianej w porzqdku obrad, to glosu udzielaó.
Przewodnicz4ca Rady poinformowala, 2e niejednokrotnie byly przypadki, 2e

wówczas, kiedy byla kamera, to byly wyst4pienia pod telewizjg. Niektórzy ludzie ,,wchodz4
w kamerg" zeby cos powiedzieó. Chgtnych do rozmowy bgdzie bardzo wielu, jezeli bpdziemy
udzielaó glosu to wszystkim, akaídy bgdzie mial coS do powiedzenia.

Radna Ewa Ptasznik wyrazila w4tpliwoSó, czy mo2na ograniczaó glos mieszkanców.
Przewodnicz4ca Rady poinformowala, 2e byla na wielu sesjach w róznych miejscach

i wszqdzie, gdzie byla mieszkancy mog4 zabieraó glos tylko w punkcie ,,sprawy fó2ne".
Radna Ewa Ptasznik uwaza, 2e jezel\ mieszkaírcy przychodzq i maj4 coS

do powiedzenia, to nale|y ich wysluchaó.
Przewodnicz1ca zwróctla uwagQ, ze w tym celu s4 spotkania radnych z mieszkancami

i dy2ury radnych. Je2eli bgd4 odpowiednie zmiany w Statucie - zgodnie z wol4 radnych -

mieszkancy bgd4 mieli udzielany glos zgodnie ze Statutem.
Radny Pawel Smor4g wnioskuje o zamknigcie sesji.

Ad .65 .
Ze wzglgdu na wyczerpanie porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Miejskiej

o godzinie 1930 zamkngla obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
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